Кроссворд 
 «Уникальное разнообразие  мира природы России» на английском языке.

Do the crossword puzzle: “Crossword unique diversity of the natural word” in English languages. 
Down:
1) Nomadic and wintering species of birds on the territory of at Khanka lowland, the hallmark of which is bright red breast? ;
2) Which of the mineral springs of Primorye is a bird's name?;
3)   What is one of the famous and large caves Primorye Territory?;
4)    What is the spring sprouting flowers in Primorye, which are listed as endangered and there is mention of them in the myths?;
5) Fish fast Mountain Rivers?;
6) What reed bird nest on the shores of. Hanka, and building a nest in the form of baskets?;
7) What color is mentioned in the name of the mountains, Primorsky Krai?;
8) A large white bird that prey on frogs, standing in the water on one leg?;
9) Bird of prey from the falcon family?;
10) Bird nesting in swamps, Kulikov of the family?
Across:
1.  Which bird, found in the Maritime region, feels comfortable when traveling on a tree upside down?;
2.  Which color identifies the name of one of the forty species in Primorye?;
3. Which of the birds arriving to Primorye from Japan has a beautiful red hat, and great dancing?;
4.  What is the name of the Ussuri trionychia?;
5. What a rare water plant that grows in Primorye described N.M. Przewalski?;
6. Birds wintering in Primorye, which is slightly reddish beak?;
7. Which mineral is called the quote "mountain Kudelko"?;
8. Amazingly beautiful bird, nesting on the slopes of the hills, and in damp meadows?;
9. Butterfly Puhaspinok family?;
10. The inhabitants of the Ussuri taiga?

Crossword Keywords:
Across:
         1. Nuthatch;
         2. Blue;
         3. Crane;
         4. Trioniks;
         5. Lotus;
         6. Schur;
         7. Asbestos;
         8. Pheasant;
         9. Puhospinka;
         10. Tiger

Down:

       1. Bullfinch;
          2. Swallow;
          3. Mokrushinskaya;
          4. Adonis;
          5. Lenok;
          6. Sutor;
          7. Blue;
          8. Heron;
          9. Falcon;
          10. Curlew
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1. Кочующий и зимующий вид птиц на территории Приханкайской низменности, отличительная черта которого ярко красная грудь? (Снегирь);
2. Какой из минеральных источников Приморья носит имя птицы? (Ласточка);
3. Назовите одну из известных и крупнейших пещер Приморского края? (Мокрушинская);
4. Какое редкое водяное растение, произрастающее в Приморье, описано Н.М. Пржевальским? (Лотос);
5. Обитатель Уссурийской тайги? (Тигр);
6. Рыба быстрогорных рек? (Ленок);
7. Птица гнездящаяся по болотам, из семейства куликов? (Краншнеп);
8. Бабочка из семейства пухоспинок? (Пухоспинка);
9. Хищная птица из семейства соколинных? (Сокол);
10. Какой минерал называют “Горной куделькой”? (Асбест);
11. Какой цвет упоминается в названиях Приморского края? (Синий);
12. Удивительно красивая птица, гнездящаяся по склонам сопок, и на сырых лугах? (Фазан);
13. Птица зимующая в Приморье, клюв которой немного крючковат? (Щур);
14. Как называется весенний, произрастающий в Приморье цветок, который занесён в Красную книгу, и о нём есть упоминания в мифах? (Адонис);
15. Какой цвет определяет название одного из вида сорок в Приморье? (Голубой);
16. Какая из птиц, прилетающих в Приморье из Японии, имеет красивую красную шапочку, и великолепно танцует? (Журавль);
17. Какая птица, встречающаяся в Приморье, чувствует себя комфортно при передвижении по дереву вниз головой? (Поползень);
18. Крупная белая птица, которая охотится на лягушек, стоя в воде на одной ноге? (Цапля);
19. Какое название имеет Уссурийская мягкотелая черепаха? (Трионикс);
20. Какая тросниковая птица, гнездящаяся по берегам о.Ханка, вьёт гнездо в форме корзинки? (Сутора).
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